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2011Z00970 

Vragen van het lid Ferrier aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het rapport «De kwaliteit van het onderwijs in cluster1» 
(ingezonden 20 januari 2011). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het rapport van de Onderwijsinspectie «De 
kwaliteit van het onderwijs in cluster1»? 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de opmerking in het rapport dat de handelings- en 
begeleidingsplannen onvoldoende betekenisvol zijn als sturings- of verant-
woordingsdocumenten, zeker in het voortgezet onderwijs? 

Vraag 3
Welke consequenties verbindt u aan deze opmerking? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de opmerking dat de kwaliteit van de handelingsplannen op 
veel indicatoren even zwak of zelfs zwakker is dan die in clusters 2, 3 en 4 en 
dat dit in het voortgezet onderwijs nog meer het geval is dan in het primair 
onderwijs? 

Vraag 5
Welke consequenties verbindt u hieraan?
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